
 

 

 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY  

12. 10. 2023 

 

1. Datum a místo konání: 12. 10. 2023, ředitelna školy 

2. Prezence: Přítomni: Biroščáková, Hlavatý, Modrovská, Telúch 

  Hosté: Mgr. Tomáš Řežáb – ředitel školy 

  Omluvena: Kučová 

 

3. Program: 

a) Jmenování nových členů školské rady zřizovatelem. 

b) Schválení výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2022/23. 

c) Projednání vzdělávacích programů. Návrhy případné inovace pro zatraktivnění studia 

pro uchazeče. 

d) Schválení návrhu stipendijního řádu – provedeno korespondenčně. 

e) Seznámení se zásadními ekonomickými ukazateli ovlivňujícími provoz školy. 

f) Seznámení s investičními záměry na další období a návrh případných dalších investičních 

akcí. 

g) Ostatní – diskuze. 

 

 

4. Záznam z obsahu jednání: 

Schůzi zahájil a všechny přítomné členy přivítal ředitel školy Mgr. Tomáš Řežáb, který informoval 

o obsahu jednotlivých bodů programu. Rada školy jednomyslně schválila program jednání. 

 

Ad 3. a) Byli představeni noví členové školské rady jmenovaní zřizovatelem. Ve své funkci budou 

dále pokračovat prof. Ing. Ivo Hlavatý, Ph.D. a Ing. Tomáš Telúch. 

 

Ad 3. b) Ředitel školy přítomné seznámil s Výroční zprávou o činnosti a plnění úkolů organizace 

za školní  rok 2022/23, která byla všemi členy Rady školy schválena. 

 

Ad 3. c) Ředitel školy představil vzdělávací programy jednotlivých oborů. Nově byl do nabídky 

vzdělávacích programů jednotlivých oborů zařazen předmět Projektové řízení, který se bude 

vyučovat ve 3. ročníku vybraných oborů v časové dotaci 1 vyučovací hodiny týdne. Škola tak 

reaguje na požadavky praxe a moderní předmět by měl navíc být prvkem pro zatraktivnění studia. 

Rada školy s uvedenou změnou jednomyslně souhlasila. 

 

Ad 3. d) Stipendijní řád organizace, který nabyl účinnosti dnem 1. 9. 2023, byl korespondenčně 

schválen všemi členy rady školy. Stipendijní řád určuje podmínky pro poskytnutí stipendia ve 

školním roce 2023/2024. 

 

 

 



 

 

 

Ad 3. e)  Ředitel školy informoval přítomné se zásadními ekonomickými ukazateli ovlivňujícími provoz 

školy. Představil rozpočet školy a seznámil s plánovanými změnami v rozpočtu školy na příští rok. 

Rada s návrhem jednoznačně souhlasila. 

 

 

Ad 3. f) Všichni přítomní byli seznámení se plánovanými investičními záměry školy, kdy je aktuálně 

podán projekt na Konektivitu školy. Další plánované aktivity závisí na možnostech zřizovatele 

a jeho poskytnutí finančních prostředků na obnovu školy. Rada s návrhy jednoznačně souhlasila. 

 

Ad 3. g) Ostatní – diskuze: 

- proběhla diskuze k podpoře žáků při studiu strojírenských oborů, 

- proběhla diskuze k naplněnosti tříd na škole, 

- proběhla diskuze k uplatnění absolventů v praxi. 

 

 

 

V Ostravě 13. 10. 2023 

Zpracovala: Ing. Andrea Modrovská 

 

 

        Schválila: Ing. Andrea Modrovská 

                            předsedkyně školské rady 

 


